

## ESG Talk:

# The Green Imperative: Answering the Call for Sustainable Change

## ESG講座：

## 綠的執著：響應永續的改變

Sunday, 8 September 2024

14:30 - 16:30

Leighton Room

Guest Speaker: Mr Albert Oung

2024年9月8日(星期日)

下午二時半至四時半

本會禮頓房

講者：汪振富先生

- In the face of major challenges such as climate change, resource depletion, and environmental degradation, green policies have become an urgent issue that the world needs to address.
  - Through the environmental protection / social / governance (ESG) framework, companies are required to consider environmental protection, social responsibility and good governance in their business operations.
  - Through the sustainable development goals (SDGs) framework, the government, private sector and enterprises can formulate more comprehensive and specific sustainable development plans.
  - By integrating the two frameworks of ESG and SDG, governments and enterprises can systematically identify, assess and manage risks and opportunities related to sustainable development, and take effective actions.
- 在面對氣候變遷、資源枯竭和環境惡化等重大挑戰的當下，綠色政策已成為全球迫切需要應對的課題。
- 透過環保 / 社會 / 管治框架要求企業在經營過程中考慮環境保護、社會責任和良好治理。
  - 透過可持續發展目標框架，政府和民間及企業均可以制定更加全面和具體的可持續發展的方案。
  - 透過整合以上兩個框架，政府和企業可以系統化地識別、評估和管理與可持續發展相關的風險和機遇，並採取有效的行動。

### Profile of Mr. Oung

Mr. Oung is a green entrepreneur, social reformer and environmentalist, having more than 40 years of international experience in the green and circular economy. He has been cooperating UN principles to create new business models for corporate sustainable development and responsible systems, and to face global warming with new green mindset and the challenges of rapid changes in post-epidemic society and economic development.

- Founder and President of World Green Organisation
- Co-Chairman of the ASEAN Economic Club
- Chairman of Green Economy Task Force and Executive Council Member (2019-2023) of the United Nations Economic and Social Commission for the Asia-Pacific / Sustainable Business Network



### 汪振富先生簡歷

汪先生是一位綠色企業家、社會改革和環保主義者。在綠色和循環經濟領域擁有超過40年的國際經驗。他一直配合着聯合國所倡議的原則，創建企業可持續發展和負責任的新商業模式，以綠色新思維面對全球變暖問題、後疫情社會及經濟發展急變的挑戰。

- 世界綠色組織創辦人及會長
- 東盟經濟俱樂部聯合主席
- 聯合國亞太經濟及社會委員會/可持續商業網絡 - 綠色經濟小組主席及行政會議成員 (2019-2023)

紀利華木球會 - 社區服務小組主辦

查詢及報名 · 電話：2837 1820

從速報名，茶點招待